
Anteckningar Bymöte Kälom 24/10 

1. Val av mötesordförande 
Karin Ernehed 

2. Val av sekreterare 
Clara Bodén 

3. Välkommen till nya invånare! Kort presentation. 
Gustavo, Fredrik och Linnea och Daniels nyfödda barn hälsas välkommen till byn! 

4. Kälom 2024 
Karin håller en introduktion. 

5. Fastigheter 
Bernt H har ställt sin snickarbord till förfogande för det som behöver göras på inventeringslistan för byns 
fastigheter som ett antal sakkunniga tagit fram under hösten. Fredrik H tar på sig att titta över det västra 
fönstret på badhuset som är en punkt att fixa under året.  
Motorvärmaruttaget till lägenheten fixas av Stefan.  
Övrigt så önskar nytillträdd ordförande att vi håller oss till planen om att ha ett visionsmöte för 
byggnaderna innan vi tar något beslut om byggnaderna. Styrelsen meddelar datum för detta framöver.  
      
6. Rapporter 

a) Kulturgruppen, vad har hänt och vad är på gång? 
Konsert med Hildas kapell i oktober gav plus i bykassan.  
Salsa-arrangemanget som Jenny och Gustavo ordnade i mitten på oktober var en formidabel succé med 
ett stort plus i bykassan.  
Stefan Sundström-konsert den 16 november är på gång. Hjälp till den kvällen efterfrågas på mail.   
I december kommer Blue Mountain Boys. Bernt H, Ronja, Kristina, Karin m.fl anmäler intresse för att 
hjälpa till den kvällen.  
AW ska återupptas, datum framöver kan vara:  
-tredje eller fjärde adventshelgen vore det trevligt att ordna någon gemensamt in mot jul. 24 januari 
föreslås första AW för 2025.  
b) Ekonomi, status 
Bernt har skickat ut aktuell resultatrapport och balansrapport och går igenom dessa.  
c) Projekt: Kvarnen 
Punkten utgår pga Stig kunde inte komma under kvällen men en rapport över arbetet har lämnats in till 
styrelsen och projektet är nu färdigrapporterat till Länstyrelsen. Tack till alla som bidragit till detta, 
speciellt till Stig Nilsson som lett arbetet. På förslag är at vi våren 2025 gör ett arr vid Kvarnen för att 
fira detta gemensamt.  



Fredrik H arbetar på Hissmofors Såg och lyfter informerar om att om sågen kan bidra med något, t.ex 
flis etc. så kan man gärna ta kontakt med honom. 

7. Inredning bygdegården 
Diskussionspunkt för kvällen.  
Alternativ A: Total återställning.  
Alternativ B: Nya får forma. 

 ”Det är nya tider. Förändring är ingen nackdel.  
Man hör stor skillnad på ljudet med och utan gardiner. Gardiner behövs speciellt vintertid.  
Prio 1 att få till något som dämpar ljud, det kan även vara något i taken.  
För de som arrangerar och gör saker nu måste det finnas en frihet att ordna så att det känns kul/lustfyllt.  
Viktigt att det blir bra ytor för de som är här och ska använda lokalen. Bra förrådsytor.  
Önskemål om att man har en bättre bakgrund på scenen, något ljusare och trevligare än bara det svarta. 
Akustiken och ljudnivån har varit en situation som varit på tapeten länge. Akustiken är bra men 
ljudnivån i lokalen som helhet är problematisk. Textiler är viktigt för detta.  
Det ska vara som det var förut.  
Det ska finnas ett möblemang som är praktiska för uthyrning etc.  
Flamskyddsbestämmelser i förhållande till textila material etc, hur tänker vi kring detta?  
Se över ljuskällor för att belysningen ska vara brandsäker, inte för varma lampor. Rislamporna skulle 
behöva bli utbytta, de går till exempel inte att damma.  
Det behövs grusas upp på planen för tillgänglighet vid evenemang etc.” 

Ordförande föreslår att vi utser en grupp som har i ansvar att föreslå hur bygdegården kan kliva in i en 
lite ny fas, vad som kan göras om och hur den går att bli till mer av en plats också för barn. Man hör av 
sig till Karin om man vill vara med i den gruppen. 

8. Vaktmästare 
Fredrik lyfter frågan om att skramla till en verktygslåda som kan finnas på bygdegården. Förslag, i 
samband med AW kan folk ta med överflödiga verktyg till en ”verktygskollekt.”  
Fredrik efterlyser en stege till Bygdegården. Kan en sådan skänkes eller lånas för t.ex rensning av 
hängrännor? Det finns en stege på skolan. Hur är det med glidsäkerheten.  
På kattvinden finns det ett skötbord. Det saknas ett skötbord nere på bygdegården. Fredrik sätter upp ett 
skötbord på damtoaletten.  
Martin hälsar att man inte ska vara och ratta på eller pilla på värmesystemen.  

10. Övriga frågor 
Första förband letas, det ska finnas någonstans på Bygdegården.  
Stadgarna behöver revideras, vilket inte gjorts sedan mitten av 90-talet. Frågan lyfts av Kristina att inför 
kommande årsmöte se över stadgarna. I praktiken kan vi enligt nuvarande stadgar besluta om nya 
stadgar på årsmötet.  



Observera att entrén till lägenheten är den andra dörren i bygdegården. Det är Frerdiks ingång och den 
bör inte används av andra så länge lägenheten är uthyrd.  

Med den tillväxt vi har i byn borde vi iallafall kunna på en belagd väg.   

Bernt H lyfter att man gärna kan stötta evenemang man inte kan gå på med en mindre slant, en sk. 
soffbiljett.  

 


